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2 Caster Wheel Installation Guide

CA ST E R  W H E E L

P R ES RV ™

PRCAST-C001 Installation Guide

This caster wheel installation guide is only applicable for the following models: PRB24C01AS-OD, 
PRK24C01AG, PRK24C01AS-OD, and PRR24C01AS-OD.

In order to install the caster wheels onto the kegerator models, PRK24C01AG and PRK24C01AS-OD, 
both PRCAST-C001 and its spacers, 56240027, are required.

To convert the stationary unit into a moble unit, please follow the instructions below. Installing the 
caster wheel accessory should require at least two people to prevent injury.

1.	 Empty all contents within the cooler and close the door afterwards. Lay the cooler gently down on 
its right side.

2.	 Remove the leveling legs from the cooler by twisting the leveling legs counterclockwise. Perform 
this step for each leveling leg.

3.	 Place and align the spacers over the screw hole openings underneath the kegerator, making sure 
the larger opening of the spacer is over the compressor bolt. 

NOTE: Only install the spacers if the compressor bolt interferes with the caster installation. If a spacer 
is used, make sure to use one for each caster; otherwise, the cooler will unevenly stand.

4.	 Install each caster wheel by aligning it with the spacer and securing it with (4) M5*12 screws and 
washers. Perform this step for each corner.

5.	 Set the cooler back to its upright position. Place all contents back into the cooler.
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This step is only for PRK24C01AG 
and PRK24C01AS-OD.
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2 Guide d’installation des roulettes

R O U L E T T ES
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Guide d’installation PRCAST-C001

Ce guide d’assemblage des roulettes s’applique uniquement aux modèles suivants : PRB24C01AS-OD, 
PRK24C01AG, PRK24C01AS-OD, et PRR24C01AS-OD. 
 
Afin d’installer les roulettes sur les modèles de kegerator, PRK24C01AG et PRK24C01AS-OD, à la fois 
PRCAST-C001 et ses entretoises, 56240027, sont nécessaires. 
 
Pour convertir l’unité fixe en unité mobile, veuillez suivre les instructions ci-dessous. L’installation de 
l’accessoire de roue pivotante doit nécessiter au moins deux personnes pour éviter les blessures.

1.	 Videz tout le contenu du réfrigérateur et fermez ensuite la porte. Couchez doucement l’appareil sur 
son côté droit.

2.	 Retirez les pattes de nivellement du refroidisseur en tournant les pattes de nivellement dans le sens 
antihoraire. Effectuez cette étape pour chaque jambe de nivellement.

3.	 Placez et alignez les entretoises avec les ouvertures des trous sous le réfrigérateur, en vous 
assurant que la plus grande ouverture se trouve au-dessus du boulon du compresseur. 

REMARQUES: N’installez les entretoises que si le boulon du compresseur interfère avec l’installation 
de la roulette. Si une entretoise est utilisée, assurez-vous d’en utiliser une pour chaque 
roulette; sinon, la glacière se tiendra de manière inégale.

4.	 Installez chaque roulette en l’alignant avec l’entretoise et en la fixant avec (4) vis et rondelles 
M5*12. Effectuez cette étape pour chaque coin.

5.	 Remettez le réfrigérateur en position verticale. Remettez tout le contenu dans le réfrigérateur.
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Cette étape est uniquement pour 
PRK24C01AG et PRK24C01AS-OD.
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